
Rondvraag dhr Mantel – wolven aanvallen op vee 

Ik wil de gedeputeerde graag vragen naar de middelen die de provincie nu al ter beschikking 
heeft om schapenhouders te helpen hun vee te beschermen. En als de provincie daar geen 
middelen voor heeft, of wij vanuit PS iets kunnen doen om dat te bevorderen. Verder ben ik 
benieuwd naar de visie van de andere fracties, en of er bijvoorbeeld behoefte is aan een 
discussienota over dit onderwerp.


